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Abstract (en)
[origin: US2019354791A1] A method for recognizing characters in an image of a document having at least one alphanumeric field. The method
includes the steps of enhancing an image contrast to highlight the characters in the image; detecting contours of objects in the image to create
a mask that highlights the characters; segmenting the image using a tree with connected components and applying the mask thereto in order to
extract the characters from the image; performing a character recognition on the extracted objects. A device for implementing the method.

Abstract (fr)
Procédé de reconnaissance de caractères dans une image d'un document comprenant au moins un champ alphanumérique, le procédé comprenant
les étapes de :- renforcer un contraste de l'image pour faire ressortir les caractères présents dans l'image ;- détecter des contours d'objets présents
dans l'image pour créer un masque faisant ressortir les caractères ;- segmenter l'image en utilisant un arbre à composantes connexes et en lui
appliquant le masque de manière à extraire de l'image les caractères ;- effectuer une reconnaissance de caractères sur les objets extraits.Dispositif
pour la mise en oeuvre de ce procédé.
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